
23

شنبه

1400
مرداد

تاریخ 
3

سال 
بیست وهفتم

3147

جنوب ایرانبـانـوان

روزنامه

شماره

صفحه 

استان فارساستان فارس
کازرون

بازدید نماینده مردم شهرستان 
کازرون و فرماندار از بیمارستان

 امام علی )ع(

 

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی فرمانداری 
و  استاندار  معاون  مظفری  علی  کازرون،  شهرستان  ویژه 
عباسی  دکتر  همراه  به  کازرون  شهرستان  ویژه  فرماندار 
مجلس  در  و کوه چنار  مردم شهرستان های کازرون  نماینده 
انصاری رئیس دادگستری، دادستان، رئیس  شورای اسلامی، 
اداره راه و شهرسازی، اعضای شورای شهر و هیئت همراه از 

بیمارستان امام علی )ع( بازدید کردند.
در این بازدید قسمت های نیمه کاره بیمارستان مورد بررسی 
قرار گرفت و مسائل و مشکلاتی از قبیل آماده سازی نهایی 
نیروی  و  نیاز  مورد  وسایل  و  تجهیزات  تأمین  بیمارستان، 

انسانی در دستور کار قرار گرفت.

مرودشت

مدیر جهاد کشاورزی مرودشت:

ساخت و سازهای غیرمجاز 
در اراضی کشاورزی مرودشت 

تخریب شد
معاون سازمان و مدیر جهاد کشاورزی شهرستان مرودشت 
در  دره  اوزون  اراضی  در  شهری  باغ  مورد   ۱۴ تخریب  از 
 ۲۰ عملیات  این  در  و گفت:  داد  خبر  شهرستان  این  حومه 
هزار مترمربع از اراضی کشاورزی به چرخه تولید بازگشت.

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت 
اظهار  همتی  مرودشت، کاووس  شهرستان  جهاد کشاورزی 
کرد: عملیات تخریب در راستای تبصره ۱ و تبصره ۲ ماده 
با  با اخذ حکم قضایی و  اراضی و  قانون حفظ کاربری   ۱۰
امداد  یگان  مقتدرانه  حضور  و  دادستانی  نظارت  و  همراهی 

فرماندهی نیروی انتظامی و اداره راهداری صورت گرفت.
اخطار  مراحل  این  از  پیش  اراضی  این  اینکه  بیان  با  همتی 
را  قانونی فوق  تبصره  به  استناد  با  پرونده قضایی  و تشکیل 
طی کرده بودند، با بهره گیری از یک دستگاه لودر متعلق به 
بر تخریب  مبنی  اجرای دستور قضایی  راهداری مورد  اداره 
سازه های در حال احداث قرار گرفتند و اراضی موصوف از 
خطر قطعه بندی و تبدیل به باغ ویلا خارج و به چرخه تولید 

بازگشتند.
وی ابراز کرد: این عملیات در راستای جلوگیری از گسترش 
کشاورزی  اراضی  در  غیرمجاز  سازهای  و  ساخت  تداوم  و 
صورت گرفت و تلاش برای کوتاه کردن دست متصرفان و 

سودجویان در عرصه های کشاورزی ادامه دارد.

مدیر جهاد کشاورزی مرودشت:

 طرح نسخه نویسی سموم نباتی
 در مرودشت آغاز شد

معاون سازمان و مدیر جهاد کشاورزی شهرستان مرودشت 
کلینیک های  در  پزشکی  گیاه  نسخه نویسی  طرح  آغاز  از 
این شهرستان خبر داد و  بار در  برای نخستین  گیاهپزشکی 
گفت: با اجرای کامل این طرح به تدریج توزیع سموم تنها از 

طریق نسخه های گیاه پزشکی صورت می گیرد.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت 
با  همتی  کاووس  مرودشت،  شهرستان  کشاورزی  جهاد 
در کشاورزی  سموم  نسخه نویسی  کار  به  آغاز  به   اشاره 
کرد:  اظهار  فارس  استان  در  پزشکی  گیاه  کلینیک های 
به  دستیابی  هدف  با  هم  مرودشت  شهرستان  در  طرح  این 
محصولات کشاورزی سالم تر و ساماندهی مصرف سموم در 

محصولات زراعی و باغی به مرحله اجرا درآمده است.
کلینیک های  در  سموم  نسخه نویسی  طرح  تشریح  با  همتی 
کلینیک های  طرح  این  اساس  بر  کرد:  ابراز  گیاهپزشکی 
نتایج  یا  و  تجربی  یافته های  اساس  بر  گیاهپزشکی 
آزمایشگاهی نسبت به شناسایی آفت یا بیماری اقدام و سموم 

مورد نیاز را تجویز خواهند کرد.
او با بیان اینکه هدف اصلی این طرح افزایش امنیت غذایی و 
پرهیز از به کارگیری سموم متفاوت و گاها تاریخ مصرف 
تمام  زودی  به  کرد:  اظهار  بود،  خواهد  نامناسب  و  گذشته 
کلینیک ها و فروشگاه های عرضه سموم در سطح شهرستان 

زیرپوشش این طرح قرار خواهند گرفت.
همتی با تأکید بر اینکه پایش سموم، میزان مصرف و نحوه 
صحیح مصرف از دیگر اهداف این طرح است، تصریح کرد: 
با آغاز طرح نسخه نویسی در کلینیک های گیاه پزشکی بر 
فرایند تولید تا مصرف سموم اعم از وارداتی یا تولید داخل 

نیز نظارت خواهد شد.

نیریز
برگزاری آیین هفته خبرنگار 

با حضور اهالی رسانه در نی ریز

بزرگداشت  با  همزمان  مقدسی:  علیرضا  خبری/  سرویس 
هفته خبرنگار، نشست تجلیل از خبرنگاران شهرستان نی ریز 
مراسم  این  در  شد.  برگزار  فرمانداری  اجتماعات  سالن  در 
مدیران خبرگزاری ها و رسانه های مکتوب و مجازی به همراه 
بهداشتی حضور  دستورالعمل های  رعایت  با  مسئولان  برخی 

داشتند.
در این نشست نخست عبدالحسین برزگر رئیس اداره فرهنگ 
گرامی  و  خبرنگار  روز  تبریک  با  نی ریز  اسلامی  ارشاد  و 
داشت یاد شهید خبرنگار نی ریز شهید حسن لاری زاده گفت: 
اهمیت جایگاه و نقش خبرنگار تا حدی است که با وجود 
توسعه و تعدد رسانه ها و گسترش فناوری های نوین در دنیای 
امروز همچنان در رسانه ها نقش محوری دارند و با تخصص 
به رسانه ها هویت می دهند. جهانی که  نحوه عملکردشان  و 
خبرنگاران در روایت و مصور کردن و زیبا ساختن آن نقش 
روایت  همین  با  آنها  و  می نشیند  مخاطبان  حافظه  در  دارند 

دنیای خود را تفسیر می کنند و می سازند.
در ادامه مراد هدایت فرماندار نی ریز با بیان مهمترین وظایف 
رسانه ها و در راستای حمایت از آنان گفت: ادارات همکاری 
به  خطاب  همچنین  وی  باشند.  داشته  رسانه ها  با  بیشتری 
آگهی  گزارش  به صورت  باید  ادارات  نمود  عنوان  ادارات 
اطلاع  به  را  خود  عملکرد  مجازی  و  مکتوب  رسانه های  در 

مردم برسانند.
وی افزود: خبرنگاران با نگارش حقایق و بیان واقعیت ها در 
آگاهی  با  تا  کنند  تلاش  عمومی  افکار  اطلاع رسانی  عرصه 
بخشی صادقانه و شفاف زمینه را برای تصمیم گیری صحیح 
برای  برکت  و  خیر  منشأ  و  نماید  فراهم  مسئولان  و  مردم 

جامعه گردند.
خبرنگاران  از  و  رونمایی  خبرنگار  روز  پوستر  از  پایان  در 
شهردار  طرف  از  و  آمد  عمل  به  تجلیل  مختلف  رسانه های 
و اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی هدیه ای به همه خبرنگاران 

فعال اهدا شد.
گفتنی از بعد از اجرای این برنامه برخی از مسئولین به همراه 
شهید شهرستان  شهید خبرنگار  از  تجلیل  خبرنگاران، جهت 
شهدا حضور  گلزار  محل  در  زاده  لاری  شهید حسن  نی ریز 

یافتند و قبر این شهید والامقام را گلباران کردند.

استان بوشهراستان بوشهر
عضو مجمع نمایندگان استان بوشهر:

استان بوشهر کمترین برخورداری 
را در حوزه درمان دارد

عضو مجمع نمایندگان استان بوشهر با اشاره به ظرفیت بالای 
استان در تولید ناخالص داخلی گفت: متأسفانه استان بوشهر 
با این همه ظرفیت جز آخرین استان ها است که در این راستا 

کمترین برخورداری در حوزه درمان دارد.
از بوشهر، عبدالکریم جمیری  به گزارش خبرگزاری تسنیم 
در  بررسی وضعیت بیماری کرونا و خدمات رسانی به بیماران 
این  متأسفانه  داشت:  اظهار  بوشهر  استان  بیمارستان های  در 
روزها فوتی های کرونایی افزایش یافته که نگرانی در جامعه 

ایجاد کرده است.
نماینده بوشهر، گناوه و دیلم در مجلس با تقدیر از جانفشانی 
و جهاد شبانه روزی مجموعه کادر درمان، پرستاران، پزشکان 
و  متخصصان بیان کرد: پیشگیری و درمان، 2 موضوع اساسی 
در زمینه مبارزه با کرونا است که با سهل انگاری در هر حوزه 

حجم آسیب ها افزایش می یابد.
وی با بیان اینکه مسئولان در حوزه پیشگیری مسئولیت دارند 
افزود: رعایت پروتکل ها و پرهیز از حضور در تجمعات و 
امری  بیماری  از شیوع  برای جلوگیری  مراسم های دورهمی 

مهم است.
جمیری با اشاره به لزوم تعطیلی موقت برخی کسب و کارها 
تعطیلی  موفق  تجربه  اساس  بر  کرد:  خاطرنشان  ادارات  و 
برخی کسب و کارها و کنترل بیماری در ماه های گذشته، 
متأسفانه در کنار این موفقیت، به سبب عدم همکاری دولت، 
کسبه و بازاریان دچار ضرر و زیان شدند و حمایت جدی 

نیز از آنها نشد.
برای  پیگیری ها  از   بوشهر  استان  نمایندگان  مجمع  عضو 
خبر  کرونا  از  دیده  آسیب  مشاغل  صاحبان  حقوق  احقاق 
و  استانی  مدیران  و  مسئولان  طریق  از  بارها  گفت:  و  داد 

ملی مربوطه این موضوع پیگیری شد ولی متأسفانه با وجود 
وعده های داده شده حمایت قوی برای همراهی کسبه صورت 

نگرفت.
ملی  ستاد  مصوبه  با  مشاغل  برخی  تعطیلی  بر  تأکید  با  وی 
متأسفانه  افزود:  ویروس  انتشار  از  جلوگیری  برای  کرونا 
قرار  استان ها  آخرین  جز  ظرفیت  همه  این  با  بوشهر  استان 
دارد که در این راستا کمترین برخورداری در حوزه درمان 

دارد.
نماینده مردم بوشهر، گناوه و دیلم در مجلس شورای اسلامی 
اولویت نخست خود را پیگیری برای توسعه و بهبود امکانات 
درمانی در استان ذکر کرد و گفت: برای تکمیل بیمارستان 
معاون  و  وزیر  با  متعددی  جلسات  بوشهر  هسته ای  شهدای 
وزیر بهداشت تشکیل شده و با همکاری دستگاه های اجرایی 
تجهیزات  با  و  افتتاح  بیمارستان  از  بخشی  استاندار  تلاش  و 

مناسب به کمک بیماران کرونایی بوشهر آمد.
بسیار  بوشهر  استان  وضعیت  اینکه  بیان  با   جمیری 
جدیت  با  باید  مسئولان  کرد:  تصریح  است  کننده  نگران 
بیشتری به کمک مردم بیایند و نگذارند در این شرایط بسیار 

نگران کننده مردم بیشتر از این آسیب ببینند.

منتخب مردم در شورای اسلامی 
شهر بوشهر خبر داد؛

کمک به بیماران کرونا اولین گام 
شورای ششم بوشهر

بنابر  گفت:  بوشهر  شهر  اسلامی  شورای  در  مردم  منتخب 
شورای  مصوبه  اولین  گرفته  منتخبان صورت  با  که  توافقی 
ششم کمک ۲ میلیارد تومانی به دانشگاه علوم پزشکی خواهد 

بود.
به گزارش خبرگزاری فارس از بوشهر، جعفر پورکبگانی در 
جمع خبرنگاران اظهار داشت: با وجود اینکه استانداری مانع 
ما کنار  این حال  با  است  به کار شورای جدید شده  شروع 

نکشیده و قبل از شروع به کار رسمی، جلساتی داشته ایم.
کرد:  بیان  بوشهر  شهر  اسلامی  شورای  در  مردم  منتخب 
هیچ وجه  به  بوشهر  در  کرونا  بیماری  مدیریت  وضعیت 
شایسته مرکز استان نیست، از کمبود اکسیژن و نبود تخت 
از  و...  سرم  و  دارو  برای  بیماران  سرگردانی  تا  بیمارستانی 
نه شورای  باشیم و  ما می خواهیم شورای شهر  این رو چون 

شهرداری، باید پیگیر حل این مشکل مهم باشیم.
وی افزود: بنابراین با توافقی که با منتخبان صورت گرفت، 
مقرر شد با هدف کمک به مدیریت بحران کرونا در بوشهر، 
اولین مصوبه شورای ششم کمک ۲ میلیارد تومانی به دانشگاه 

علوم پزشکی باشد.
پورکبگانی گفت: همچنین مقرر شده اعضای شورا با حضور 
در مسجدهای شهر از ظرفیت مردمی و به ویژه خیران برای 

کمک به مدیریت کرونا در بوشهر استفاده کند.
کرد:  تصریح  بوشهر  شهر  اسلامی  شورای  در  مردم  منتخب 
رفاه،  خمینی،  امام  میدان های  شامل  شهر  مرکز  چهار  در 
جمع آوری  هدف  با  موکب هایی  قرآن  مسجد  و  انقلاب 
 کمک های مردمی شامل  وجه نقد و اقلام خشک راه اندازی 

می شود.
وی پورکبگانی ادامه داد: همچنین بنا شده هیئت های مذهبی 
مدیریت کنند که هزینه های  نحوی  به  را  نذرهای خود  نیز 
نیاز  مورد  موادغذایی  تأمین  برای  پزشکی  علوم  دانشگاه 
شهر  کرونا  به  مبتلا  بیماران  پذیرش  محل  بیمارستان های 
بوشهر کاهش و با صرفه جویی صورت گرفته از این محل 
کرونایی  بیماران  نیاز  مورد  دارویی  اقلام  خرید  به   اقدام 

شود.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان

مدیر شعب بانک مسکن هرمزگان
 خبر داد؛

افزایش ۲ برابری تسهیلات 
بازآفرینی بافت فرسوده شهری 

در هرمزگان

تسهیلات  گفت:  هرمزگان  مسکن  بانک  شعب  مدیر 
برابر   ۲ به  هرمزگان  در  شهری  فرسوده  بافت  بازآفرینی 

افزایش یافت.
علی کمالی در گفت و گو با ایسنا، با بیان اینکه متقاضیان 
با سود ۹ درصد  می توانند امسال تا سقف ۸۰ میلیون تومان 
برای  تسهیلات  این  کرد:  اظهار  کنند،  دریافت  تسهیلات 
مانند  ساز  و  ساخت  نوین  فن آوری های  از  که  متقاضیانی 
پنجره دوجداره، فوم بتن در کف ساختمان و دیوارهای سبک 

استفاده کنند، ۲۲۰ میلیون تومان است.
مدیر شعب بانک مسکن هرمزگان بیان کرد: این متقاضیان 
بافت  بازآفرینی  تسهیلات  از  استفاده  بر  علاوه  می توانند 
فرسوده شهری، ۸۰ میلیون تومان دیگر بدون سپرده گذاری با 
سود ۱۸ درصد و ۶۰ میلیون تومان نیز از محل خرید اوراق با 

سود ۱۶ درصد دریافت کنند.
کمالی با اشاره به اینکه با سند جایگزین هم امکان دریافت 
که  انبوه سازانی  برای  کرد:  تصریح  دارد،  وجود  تسهیلات 
دستکم ۱۵ واحد ساخته اند، ۳۰۰ میلیون تومان تسهیلات در 

نظر گرفته شده است.
بندرعباس

نماینده ولی فقیه در دیدار با شهردار 
منتخب بندرعباس:

پشتیبان شهرداری خواهم بود
با  گفت:  بندرعباس  امام جمعه  و  استان  در  ولی فقیه  نماینده 
شهر  اسلامی  شورای  ترکیب  در  گرفته  صورت  تغییرات 
در  اساسی  تغییرات  منتظر  مردم  شهردار،  تغییر  همچنین  و 

حوزه های مختلف هستند.
والمسلمین  حجت الاسلام  بندرعباس،  از  ایلنا  گزارش  به 
محمد عبادی زاده در دیدار با مهدی نوبانی، شهردار منتخب 
مدیریت  مجموعه  کنونی  ترکیب  کرد:  اظهار  بندرعباس 

شهری امیدوارکننده و آماده خدمت است.
وی با اشاره به اینکه جوانگرایی در مجموعه مدیریت شهری 
می تواند موجب اتفاقات خوب و تصمیمات به جا شود، افزود: 
با تغییرات صورت گرفته، مردم منتظر اتفاقات جدید و رفع 

نیازهای شهری هستند.
انتظارات از مجموعه  امام جمعه بندرعباس با تأکید بر اینکه 
شهرداری در همه زمینه ها قابل توجه است، بیان کرد: نگاه ما 
تعامل بین بخشی و حمایت از مجموعه شهرداری برای پیشبرد 
به شهروندان  مناسب  در خدمات رسانی  برنامه ها  بهتر  هرچه 

است.
نیز  ما  کرد:  تصریح  هرمزگان  استان  در  ولی فقیه  نماینده 
آماده  و  نخواهیم کرد  دریغ  هیچ کوششی  از  مسیر  این  در 

پشتیبانی از مجموعه شهرداری بندرعباس هستیم.
شهردار منتخب بندرعباس نیز در این دیدار تأکید کرد: دوره 
در  تحول گرایی  نگاه  با  بندرعباس  شهری  مدیریت  جدید 

حوزه های مختلف همراه است.
در  شهرداری  اجرایی  برنامه های  کرد:  عنوان  نوبانی  مهدی 

برخی حوزه ها نیازمند بازنگری و تغییرات است.
سایر  همراهی  نیازمند  خدمتگزاری،  مسیر  در  گفت:  وی 

مسئولان استانی هستیم.

استان خوزستاناستان خوزستان

بندرماهشهر

رئیس بیمارستان صنایع پتروشیمی
 بندر ماهشهر خبر داد؛

راه اندازی سومین بخش کرونای 
بیمارستان صنایع پتروشیمی

 بندر ماهشهر

 
 

 

گفت:  ماهشهر  بندر  پتروشیمی  صنایع  بیمارستان  رئیس 
وضعیت  اعلام  دلیل  به  بیمارستان  کرونای  بخش  سومین 
تعداد  ناگهانی  افزایش  و  ماهشهر  بندر  شهرستان  در  قرمز 
با هزینه ای  و  بستری  با ظرفیت ۲۲ تخت  مراجعه کنندگان، 

بالغ بر ۱۲ میلیارد ریال راه اندازی شد.
بیان  ایرنا  خبرنگار  با  گفت وگو  در  امیرپور  ناصر  دکتر 
افزایش  به  توجه  با  و  پنجم کرونا  پیک  با  همزمان  داشت: 
ناگهانی تعداد مراجعه کنندگان مبتلا به کووید ۱۹ و تکمیل 
بخش های  تعداد  افزایش  به  نیاز  کرونا،  بخش های  ظرفیت 

تنفسی احساس می شد.
ماهشهر  بندر  نفت  درمان صنعت  و  بهداشت  داد:  ادامه  وی 
پوشش  افزایش  راستای  در  و  خویش  رسالت  به  عنایت  با 
منطقه  پتروشیمی های  حمایت  با  مردم،  به  سلامت  خدمات 
و با صرف مبلغی بالغ بر ۱۲ میلیارد ریال، اقدام به تجهیز و 

راه اندازی بخش سوم کرونا با ظرفیت ۲۲ تخت کرد.
افزود:  ماهشهر  بندر  پتروشیمی  صنایع  بیمارستان  رئیس 
بیماران  به  برای خدمات  حال حاضر  در  بیمارستان  ظرفیت 

مبتلا به کرونا، ۷۶ تخت عادی و ۶ تخت ویژه است.
امیرپور اضافه کرد: مجموعه بهداشت و درمان صنعت نفت 
ماهشهر از زمان شیوع کووید ۱۹ و آغاز پیک پنجم با تمام 
درمان،  کادر  خستگی ناپذیر  تلاش  با  و  تخصصی  ظرفیت 

مشغول به خدمت رسانی به تمامی مراجعه کنندگان است.
و  اعضا  فعال  با حضور  بیمارستان  بحران  وی گفت: کمیته 
با رویکرد مشارکت جمعی در اخذ تصمیمات به موقع، در 
مسیر پیشبرد اهداف سلامت جمعیت تحت پوشش و مردم 

منطقه، نشست های متعددی را برگزار کرده است.
 رئیس بیمارستان صنایع پتروشیمی بندر ماهشهر تأکید کرد: 
بیمارستان صنایع پتروشیمی بندر ماهشهر با وجود تنگناهای 
نسبت  موقع  به  عمل  و  عهد  به  وفای  عدم  جمله  از  موجود 
ابتدای شروع  از  مسئولان،  بعضی  از سوی  تعهدات  انجام  به 

اپیدمی تاکنون به بیش از هفت هزار و ۵۷۸ بیمار کرونایی 
خدمات بهداشتی درمانی ارائه داده است که از این تعداد، ۲ 
هزار و ۴۲ نفر در بخش های کرونا بستری شده اند و حدود 

۶۲ درصد افراد بستری شده، از بیماران غیرشرکتی بوده اند. 

بندرشادگان

استاندار خوزستان خبر داد؛
بازگشت رونق به بندر شادگان 
با اجرای طرح های زیرساختی

فیبر  و  برق  اجرای طرح های خط  استاندار خوزستان گفت: 
روستاهای  به  آبرسانی  و  شادگان  تجاری  بندر  برای  نوری 
مسیر جفال و ابوشلوگ تا پایان شهریورماه به اتمام می رسد.

به گزارش خبرگزاری صدا وسیما مرکز خوزستان ؛ نشست 
قرارگاه محرومیت زدایی ویژه شهرستان شادگان به ریاست 
قاسم سلیمانی دشتکی استاندار خوزستان و جمعی از مسئولان 

در محل استانداری برگزار شد.
زمینه  در  زیرساختی  طرح های  اجرای  از  خوزستان  استاندار 
و  شادگان  بندر  برای  نوری  فیبر  و  برق  خطر  آبرسانی، 
و  داد  خبر  شهرستان  این  روستاهای  به  آبرسانی  طرح های 
شاهد  مصوبات  و  پروژه ها  این  اجرای  با  امیدواریم  گفت: 
تحول و رونق خوبی در بندر شادگان باشیم و مشکلات تنش 

آبی روستاهای این شهرستان را کاهش دهیم.
داد:  توضیح  نشست  این  درخصوص  خوزستان  استاندار 
مصوبات جلسات گذشته مرور و بررسی شد؛ بخش مهمی از 
مصوبات انجام شده است. چند تصمیم بسیار مهم و اساسی با 
تأمین منابع در این جلسه گرفته شد که برای مردم شهرستان 

بسیار حائز اهمیت است.
وی افزود: یکی از مباحث طرح شده موضوع احداث خط فیبر 
انجام  تقریباً  بود که حفاری آن  به طول ۱۴ کیلومتر  نوری 
اجرا شده  نیز  از آن  فیبر نوری چهار کیلومتر  شده است و 
است و شهریور ماه به انجام برسد و با همکاری سازمان بنادر 

و کشتیرانی و مخابرات در حال انجام است.
سلیمانی دشتکی ادامه داد: موضوع دیگری که مطرح شد طرح 
احداث خط برق بندر تجاری شادگان به طول ۴۷ کیلومتر بود 
که این پروژه از طرف سازمان بنادر و کشتیرانی کشور به 
ابلاغ شده است و به  اعتبار و  مبلغ ۴۷ میلیارد تومان تأمین 
زودی تا دو هفته آینده عملیات اجرایی آن آغاز خواهد شد.
استاندار خوزستان اظهار داشت: دستورکار دیگر جلسه طرح 
آبرسانی به بندر تجاری شادگان است که مشاوره آن صورت 
گرفته و مناقصه طرح در حال انجام است و حداکثر تا یک 
بندر تجاری شادگان  به  اجرایی آبرسانی  ماه آینده عملیات 

آغاز خواهد شد.
پروژه  جلسه  در  شده  مطرح  دیگر  موضوع  داد:  ادامه  وی 
آبرسانی به روستاهای مسیر جفال و ابوشلوگ بود که قرار 

شد تا پایان شهریور ماه به اتمام برسد.
اجرای  با  امیدواریم  امیدواری کرد:  ابراز  استاندار خوزستان 
این پروژه ها و مصوبات شاهد تحول و رونق خوبی در بندر 
شادگان باشیم و مشکلات تنش آبی روستاهای این شهرستان 

را کاهش دهیم.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

دهدشت

شهردار دهدشت:

دود بی توجهی مسکن 
و شهرسازی به چشم شهروندان 

دهدشت می رود
 
 

 

شهردار دهدشت گفت: اداره کل مسکن و شهرسازی نسبت 
به مطالبات شهروندان دهدشت در اجرای پروژه ها همکاری 

و تعامل ندارد.
 به گزارش خبرگزاری فارس از کهگیلویه،  احسان تابش نژاد 
بیان عملکرد شهرداری  در  از خبرنگاران  تجلیل  نشست  در 
وجود  با  داشت:  اظهار  خود  تصدی  مدت  طی  دهدشت 
مشکلات مالی و نبود درآمد پایدار پرداخت حقوق پرسنل 

اعم از کارکنان و نیروهای خدمات شهری بروز شد. 
شهردار دهدشت گفت: ساماندهی ورودی های شهر به عنوان 
مطالبه شهروندان از همان ابتدا در دستور کار قرار گرفت و با 
تلاش های صورت گرفته اقداماتی در ورودی از سمت چرام،  
زیرسازی، جابجایی  تابش نژاد  انجام گرفت.  بهبهان  و  سوق 
را  روشنایی  و  جدول کشی  معارضات،  رفع  و  برق  تیرهای 
از عمده کارهای انجام شده در ورودی دهدشت-چرام اعلام 
کرد. وی اضافه کرد: شبکه روشنایی ورودی از سمت سوق 
به طول یک کیلومتر با هزینه ۲۰۰ میلیون تومان اجرا شد. 
 ۳۵ به طول  بلوارها  و  معابر  تابش نژاد همچنین رنگ آمیزی 
کیلومتر را از دیگر اقدامان زیباسازی شهر دهدشت برشمرد. 

عملیات لکه گیری و روکش آسفالت جاده یاسوج ـ سمیرم در حال 
انجام است.

یاسوج،  از  جوان  خبرنگاران  باشگاه  استان های  گروه  گزارش  به 
جاده ای  نقل  و  حمل  و  راهداری  مدیرکل  راد  نصیری  محمدحسین 
این استان در بازدید از پروژه های راهداری از انجام عملیات روکش 
خبر  گچساران  و  یاسوج  در  مهم  طرح  دو  در  لکه گیری  و   آسفالت 

داد.
محمدحسین نصیری راد گفت: عملیات لکه گیری و روکش آسفالت 

محور یاسوج - سمیرم به طول ۴ کیلومتر و روکش آسفالت و ۵۰ هزار 
مترمربع لکه گیری در حال انجام است.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای کهگیلویه و بویراحمد مبلغ 
این طرح را ۵۰ میلیارد ریال عنوان کرد و افزود: این طرح هم اکنون 

۷۰ درصد پیشرفت کاری دارد.
 او از روکش آسفالت گچساران پل بریم به طول ۹ کیلومتر، ۳۲ هزار 
مترمربع لکه گیری و ۳ کیلومتر ریگلاژ خبر داد و گفت: اعتبار این 

طرح ۷۲ میلیارد ریال است.

لکه گیری و روکش آسفالت جاده یاسوج ـ سمیرم


